
                                                         
                                                                              Protokół  Nr 21/12
                                                                   z posiedzenia komisji rewizyjnej 
                                                                 odbytego dnia 18 grudnia  2012 r.
                                                                 w sali konferencyjnej urzędu gminy 

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,  która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz   Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz,  Zastępca  Wójta  Jerzy  Makowski  oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.
Na  podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej: 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 grudnia  2012 roku 
4.Dyskusja nad projektem budżetu gminy na rok 2013 – opinia pisemna komisji 

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard
                  Szczeciński na rok 2013

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-2021 

5.Wydatki bieżące Urzędu Gminy 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2012 
   Sprawozdanie Przewodnicząca Komisji przedstawia na sesji 
7.Sprawy różne  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Protokół nr 20/12 z posiedzenia komisji  dnia 27 listopada  2012 r. został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania.
Ad.3
Przewodnicząca komisji  Agnieszka Lenda odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niżej: 
- projekt uchwały Nr XXIV/212/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy omawiając dokładnie zmiany 
dochodów i wydatków oraz wyjaśniała wszelkie uwagi i wątpliwości komisji . 
Komisja w/w projekt uchwały 3 głosami „za” pozytywnie  zaopiniowała .
- projekt uchwały Nr XXIV/213/12 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice 
Wójt Gminy poinformował ,że jest wniosek komisji socjalno- porządkowej i oświaty o wycofanie 
tego projektu uchwały  ponieważ jak powiedział wójt, nazwa ulicy była wcześniej zarezerwowana 
dla innej drogi , a nie została nadana bo jeden ze  współwłaścicieli nie wyraził zgody i zdaniem 
wójta należy pozostawić tą nazwę ulicy dla tej  drogi .
Komisja  przychyliła się do  wniosek komisji socjalno-porządkowej i oświaty .
- podjęcie uchwały Nr XXIV/214/12   w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 3 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XXIV/215/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 3 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
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- projekt uchwały Nr XXIV/216/12 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2013 – komisja 3 
głosami „za” pozytywnie zaopiniowała .
Ad.4 
Dyskusja nad projektem budżetu gminy na rok 2013  i zaopiniowanie projektów uchwał : 
- projekt uchwały Nr XXIV/210/12 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
rok 2013 
- projekt uchwały Nr XXIV/211/12 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-2021
Przewodnicząca komisji w trakcie dyskusji nad projektem budżetu gminy na rok 2013 mówiła o 
swoich uwagach na które odpowiadała skarbnik gminy m.in. o straży gminnej i wydatku na obsługę 
fotoradarów , podatku od czynności cywilnoprawnych , transport lokalny i koszty , przewodnicząca 
komisji powiedziała również o wzroście dochodów w stosunku do roku 2012 od osób prawnych, od 
osób  fizycznych  i  od  innych  jednostek  nieposiadających  osobowości  prawnej  oraz  wydatki 
związane z ich poborem , dyskutowano nad założeniem nowych punktów oświetleniowych, gdzie z 
uwagi na brak środków nie zostało ujęte zadanie dotyczące np.  oświetlenia – Grzędzice, Małkocin 
- , ale zostało zapisane w prognozie wieloletniej, dopowiedziała skarbnik gminy .
Komisja przeanalizowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia  zmiany wieloletniej  prognozy 
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-2021.
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała niżej wymienione  projekty uchwały : 
- projekt uchwały Nr XXIV/210/12 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
  rok 2013 
- projekt uchwały Nr XXIV/211/12 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy  
  finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-2021
Komisja  po  zakończeniu  dyskusji   przyjęła  jednogłośnie  tj.  3  głosami  „za”  następujące 
stanowisko  .
Komisja  Rewizyjna  po  zapoznaniu  się  z  projektem  uchwały  budżetowej  wyrażając  swoje 
stanowisko pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetu Gminy Stargard Szczeciński na rok 
2013. 
Ad.5
Przewodnicząca  wraz z członkami komisji  przeanalizowała informację  o wydatkach bieżących 
urzędu za III  kwartały  2012 roku,  a  skarbnik  gminy odpowiadała  na  uwagi  czy wątpliwości 
zgłaszane przez radnych .
Przewodnicząca  komisji  poprosiła  skarbnik  gminy,   aby na przyszłość  sporządzana informacja 
zawierała wydatki  danego kwartału,   a  nie były wydatkami  narastającymi,  bo jak  powiedziała 
przewodnicząca   jest wtedy możliwość porównania z danymi  z poprzednich okresów .
Komisja  Rewizyjna  wydając  opinię  przyjęła  informacją  o  wydatkach  bieżących  urzędu  za  III 
kwartały 2012 roku .
Ad.6
Przewodnicząca komisji odczytała sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2012 .
Członkowie komisji uwag nie wnieśli , a tym samym sprawozdanie przyjęli .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu .
Ad.7
Radny Zdzisław Michałek – przypomniał, aby zostało włączone oświetlenie uliczne  przy drodze 
pomiędzy numerami posesji od 11 do 13 w Małkocinie .
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .
Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                      Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania : 
2012.12.18                                                                                          2013.


